
 

 

F E L J E G Y Z É S  

 

Készült: a Mucsonyi Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében, 3744. Mucsony, Fő út 

2.sz.alatt, 2019. január 24-én (csütörtökön ) de. 8.30.órai kezdettel 

 

Jelen vannak:  Viszlai Viktor  polgármester 

                 Szepesi Margit  intézményvezető 

                 Mezei-Nagy Zsuzsanna    pü.oszt.vez. 
 

Tárgy: A Mucsonyi Általános Művelődési Központ, Bölcsőde  és Konyha 2019. évi 

költségvetési tervezetének előzetes megtárgyalása 
 

Viszlai Viktor polgármester köszönti a megbeszélésen megjelenteket. 

 

Ismerteti, hogy az önkormányzat éves költségvetése előtt szükséges egyeztetni az intézmények 

vezetőivel a költségvetés adatai tárgyában. A költségvetés tervezése az elmúlt évi bevételi és 

kiadási adatok figyelembe vételével készült el. Betervezésre kerültek teljes mértékben a bérek 

és járulékaik, a rezsiköltségek. Kéri az intézményvezetőt, hogy mondja el az előzetesen 

elkészült és az intézménye vonatkozó költségvetési tervezettel kapcsolatos véleményét, 

javaslatait.  

 

Szepesi Margit intézményvezető előadja, hogy elkészültek az intézmény dolgozói 

tekintetében a 2019.január 01. napjától szükséges átsorolások, a pótlékok módosításai is.   

Kéri, hogy tegyék meg a szükséges intézkedéseket az udvari játékokra vonatkozó 

használatbavételi engedély  megszervezése céljából. 

 

Viszlai Viktor polgármester a fentiekre reagálva kijelenti, hogy megteszik a szükséges 

intézkedéseket a használatbavételi engedély megadása céljából. A faluprogram témáit a 

képviselő-testület az elmúlt ülésén tárgyalta és azon az óvoda udvari  eszközbeszerzése 

kiemelt rangsort kapott. Reméli, hogy ha megjelenik az erre vonatkozó pályázat, akkor még 

több eszköz beszerzésére is sor kerülhet. 

 

Urrné Gál Emese jegyző kéri, hogy a sportos program pályázat feltételeit részletesen nézzék 

át, hiszen ez a program már több helyen, többek között Kazincbarcikán már a gyakorlatban is 

megvalósult és véleménye szerint Mucsony településen is nagy hasznát tudná venni az óvoda, 

mely programhoz üres területet kell biztosítani.  

 

Szepesi Margit intézményvezető közli, hogy ismeri a programot már a korábbi időszakból, de 

az ahhoz szükséges önerő jelentett problémát. Ettől függetlenül ismételten át fogja 

tanulmányozni ezt a programot,  amely több millió forintos beruházást jelent.   

A Petőfi Sándor Művelődési Ház esetében kéri az alkonykapcsolók cseréjét. Javaslatként már a 

korábbi évben is elhangzott az, hogy a szükséges a tető javítása is az épületnek. A nagyterem 

mennyezetének a festését is javasolja betervezni az intézmény költségvetésébe, mivel az is 

időszerűvé vált. Az előtér ajtaja elkorhadt, szükséges lenne annak cseréje, mivel már nehezen 

lehet nyitni. Egy tisztasági festés is kéri betervezni a költségvetésbe az iroda-könyvtár 
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tekintetében. Figyelemmel arra, hogy egyre több rendezvény megtartására kerül sor az 

intézményben, szükséges egy kéttálcás mosogató felszerelése is, valamint egy kis 

konyhaszekrény beszerzése. A fűtéskorszerűsítés megoldása tudomása szerint egy pályázat 

keretében valósul majd meg, tehát ez a probléma megoldódni látszik.  

Az óvoda tekintetében az óvodai  udvari eszközök használatba vételi engedélyét kéri elintézni, 

valamint az udvari felülvizsgálatáról szóló jegyzőkönyv  szerinti hiányosságok pótlása 

szükséges, például  ütéscsillapító burkolat, homokozó, stb. Lap-topra lenne szükség még a 

fentieken kívül, mivel a jelenlegi már több, mint 10 éves, tehát cserére szorul. Az óvónői 

szobába kér egy beépített szekrényt, mivel a régi még 2011.évben kibontásra került és azóta 

sem lett pótolva. A gyerekek részére a már korábban megvásárolt 20 db törhetetlen tányér mellé 

kér még beszerezni további 60 db-ot lapos és mély tányérból. Felnőtt tányérra lenne még 

szükség 12 db-ra, szintén mély és lapos tányérokra gondol itt. Kéri valamennyi épületre 

vonatkozóan  a gáz, kémény, villám érintésvédelem felülvizsgálatában szerepeltek  

költségeinek  betervezését.  A szakmai anyagok tekintetében elmondható, hogy az elmúlt 

évben nem igazán sok anyagot vásárolt az intézmény, de kéri ennek biztosítását, de célszerű 

lenne valamivel magasabb összeget erre a célra betervezni a költségvetésbe.  Az 

oviadmin-program beszerzését kéri továbbá, amelynek éves költsége 38eFt, és tartalmaz egy 30 

órás térítésmentes továbbképzést is. Az elmúlt évben is kérték a babaház beszerzését, és most is 

kéri azzal, hogy reméli ez az évben meg fog valósulni. A nagyterem harmonika faajtó  javítása, 

valamint a tűzgátló ajtó javítása sürgősen szükségszerű, valamint a napkollektor javítása. 

A konyha tekintetében minden eszköz rendelkezésre áll, de egy radiátor leszakadt és kéri annak 

javítását elvégezni.  

Ismételten jelzi a több éves problémát, hogy a szolgáltatók még mindig nem az intézmény 

megváltozott nevére állítják ki a számlát, illetve több esetben nem a székhely címet, hanem a 

korábbi neveket és címeket tüntetik fel.  

  

Viszlai Viktor polgármester kéri a pénzügyi csoportvezetőt, hogy a számlák ügyében tegye 

meg az ismételt felszólításokat a szolgáltatók felé, hogy a tényleges intézménynevet, illetve 

székhelyet tüntessék fel a számlákon. Előadja továbbá, hogy az elhangzottakat figyelembe véve 

készül majd el a költségvetés tervezése, amelyet még egy alkalommal ismételten át fognak 

részletesen tekinteni. 

 

A jelenlévők részéről több hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Viszlai Viktor polgármester megköszönte a megbeszélésen megjelentek munkáját. 

 

 

                                           K.m.f. 

 

 

 

 

 

          Viszlai Viktor            Szepesi Margit 

polgármester                 intézményvezető 


